
 
 

Forældrerådsmøde torsdag d.13/10 kl. 19.00-20.30  

 
Ordstyrer: Henning  

Referent: Bernadetta  

 

Dagsorden:  

1. Velkomst   

2. Indledning v. Betina 

3. Orientering fra børnehaven v. Betina 

- Personaleinformation: 

Lene fra Regnskoven ønsker igen at blive hjemmegående og stopper pr. 1.11.2022.  

Kirstine fra Oasen er fraværende på ubestemt tid pga. akut opstået situation i familien.  

Der er startet en ny vikar, Rebecca. Hun er uddannet lærer, og har noget erfaring fra vuggestue, 

børnehave, sfo og skole. Rebecca er foreløbig ansat til jul.  

Elisabeth, som tidligere har arbejdet i børnehaven som medhjælper og tilkaldevikar, starter op i 

børnehaven fra 1/11. Hun vil være i børnehaven dagligt fra 9-12.30 – hun er ansat ind til 31/3.  

- Besøg af dagtilbudschefen, Mette Lindkær, hvor der blev drøftet forskellige emner, blandt andet 

skoleudsættelse, indsats for at få flere udannede pædagoger, Hjernen og hjertet mm. Det var et godt 

møde, og fint at hun nu har set institutionen og kender os.  

- Børneperspektiv og børneinddragelse er personalets pædagogiske fokusområde her i 2022. Der er 

fokus på emnet i dagligdagen, til pædagogisk dag og til personalemøder, hvor den pædagogiske 

hverdag med rytmer og rutiner drøftes. Børnemiljøvurdering på Oasen er udskudt med to uger, men 

der har været snak med børnene omkring deres syn på dagligdagen i børnehaven. Børnene blev 

inviteret til ”The hos Dronningen”, hvor de fik saftevand og kiks, og lov til at fortælle hvordan de 

oplever hverdagen i børnehaven.  

 

4. Evaluering af forældrekaffe 

- Det var varmt, og vi sad udenfor. Vi holder fast i at det er udenfor eller i salen. Vi skal tilstræbe at 

holde det i løbet af ugen, da mange måske glemmer det når det placeres en mandag.   



 
 

 

5. Evaluering af forældrearbejdsdag 

- Nåede det der var planlagt. Til næste møde træffes afgørelse om hvorvidt det holdes hvert år eller 

hvert anden år – afhængig af hvor ofte legeredskaberne skal have træbeskyttelse. Betina snakker 

med pedellen om det. Det aftales at det fremadrettet slutter 16.45, og spisning foregår indendørs, da 

udearealerne skal tørre.  Evt. børn kan derved også passes i børnehaven indtil lukketid, så de ikke er 

på legepladsen mens der males.   

 

6. Evaluering af sommerfest 

- God tilslutning. Godt med forskellige poster fordelt på skolen/bhv, og aktiviteter til mange 

aldersgrupper. Godt flow mellem posterne.  

 

7. Julefest 

-Datoen for julefesten er d. 8.12.2022 kl. 16.45-18.45. I år er det uden søskende, det holdes i salen 

og der vil også være mulighed for at gå i hallen. Hver familie tager mad med til sig selv.  

 

8. Gaver 

- Betina og Dennis har deltaget i netværksmøde med ledere og arbejdsmiljørepræsentanter fra de 

andre private og selvejende institutioner. Der blev blandt andet drøftet gaver fra forældre til 

personalet, og det dilemma der kan opstå hvis det altid er personalet på stuen for de ældste børn der 

modtager gaver, når barnet stopper i børnehaven. Fint at høre forældrerådets holdning til dette emne 

– det blev drøftet og konstateret følgende: Der lyder hermed en opfordring fra forældrerådet til de 

forældre, der ønsker at give gaver til personalet ved barnets afslutning i børnehaven, at tænke på 

hele personalegruppen. Der er enighed om at det altid skal være muligt med en særlig 

tilkendegivelse.  

 

9. Forældrehenvendelser  



 
 

- Henvendelse omkring at madpakkerne står ude fra kl. 7.30-9.00. Enighed i forældrerådet om at 

fordelene ved at forældrene ikke kommer ind på stuerne om morgenen, opvejer det at madpakkerne 

står i kassen frem til klokken 9.00. Forslag om at forældre evt. gør brug af køleelement i 

madkassen.  

- Henvendelse omkring at børnene får slik med hjem til børnehaven fra fødselsdage. Personalet er 

opmærksomme på dette og mængden, men der er enighed om i forældrerådet og personalegruppen, 

at det er okay med ting tilbage i børnehaven. Personalet sørger for at putte det i børnenes 

garderober, så de andre børn ikke ser nogle gå og spise slik.  

 

10. Evt.  

- Sovebørn:  

Mange sovebørn. Personalet bruger mange ressourcer på dette lige nu. Personalet sidder ved 

sovebørnene ca. 30-40 minutter. De børn der ikke sover på dette tidspunkt, kommer med udenfor. 

Personalet vil gerne afprøve i en periode, ikke at skulle vække børnene på forskellige tidspunkter, 

men at de vækkes kl. 13.30. Vågner børnene før 13.30 hjælpes de i tøjet og kommer på legepladsen. 

Forældrerådet godkender dette. 

- Dato for forældremødet i foråret d. 31.05.2023 kl. 19.00. 

- Webinar – Vi så en video omkring de nye regler om tilsyn.  

 

 

 

Med venlig hilsen 

Afdelingsleder Betina Skovsgaard 

Forældrerådsformand Christian Hovald  

 


